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Abstract (en)
The bottles are supplied by a transporter (1) and removed by at least two transporters (4, 5), the selection taking place by means of a wheel (8)
with recesses (13) comprising a retention means (14) actuated by a detector. The machine is characterised in that: the wheel (8) with recesses (13)
rotates freely on its axis, the bearing (10) for the spindle of the wheel (8) is supported so as to be able to be wedged on an off-centre shaft (39), itself
supported by an immobilisable oscillating arm (41), and the bottles moving under the effect of the supply transporter are pushed to the bottom of the
recess (13), and they consequently drive the vertical-axis wheel (8) with recesses (13). <IMAGE>

Abstract (fr)
Les bouteilles sont amenées par un transporteur (1) et évacuées par au moins deux transporteurs (4, 5), la sélection s'effectuant par une roue
(8) à alvéoles (13) comprenant un moyen de rétention (14) actionné par un détecteur. La machine est caractérisée par le fait : que la roue (8) à
alvéoles (13) tourne librement sur son axe, que le palier (10) de l'axe la roue (8) est supporté de manière à pouvoir se caler sur un axe (39) excentré
supporté lui-même par un bras oscillant (41) immobilisable, et que les bouteilles en mouvement sous l'effet du transporteur d'amenée sont poussées
au fond de l'avéole (13) et qu'elles entraînent, de ce fait, la roue (8) à alvéoles (13) à axe vertical.
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